
Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 

 

Skolebestyrelsen medlemmer: 

Forældre: Lasse Beck, Michael Brandt, Mette Riisby, Christian Peschardt, Mark Thuun, Kenn Broberg og Steffen Munk 
Suppleanter:  
Elever: Caja Pannach 9.B og Casper Ipsen 7.B 
Medarbejdere: Henrik Kjeldsen og Torben Stanley Stensvig 
Ledelse: Jens Fenger Nielsen, Lykke Jønck, Helle Bach Munk og Pernille Forup Stubkjær 

Dagsorden og referat 

Ny dato: Tirsdag d. 15. september 2020 kl. 17-19 
(Oprindelig dato: Tirsdag d. 8. september 2020) 
Tidspunkt:  
Sted: Lærerværelset afd. Lindegård 
 
Mødeleder: Lasse  
Referent: Lykke Jønck 

Deltagere:  
Forældre: Steffen, Lasse, Kenn og Christian 
Suppleanter:  
Elever:  Caja og Casper 
Medarbejdere: Torben og Henrik 
Ledelse: Jens og Lykke 
 
Afbud: Michael, Mette og Mark 

Dagsorden  
Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 

Tid Referat  

    

20/21.01 Formalia 
a) Godkendelse af dagsorden (B) 
b) Punkter til eventuelt (O+B) 
c) Henvendelser til bestyrelsen (O) 

5 min  - Dagsordenen godkendt 
- 2 henvendelser 

o En om suppleant til bestyrelsen .  
o En om retningslinjer for brug af IT 

20/21.02 Elevforhold (O+D) 
- Præsentation af de nye elevrådsrepræsentanter 

Formand: Caja Pannach 9.B 
Næstformand: Casper Ipsen 7.B 

- Ref. fra første elevrådsmøde 

15 min - Præsentation af bestyrelsen og ny elevrådsrepræsentant 

- Elevrådsmøder 4 punkter. 

1. Præsentation, Valg af formand og næstformand – 5 stillede op som formand, 

der blev holdt valgtale 

2. ”Danske skoler” på besøg – Laura fra elevrådet tager kontakt til dem 

3. Skolemad: hvad vil vi gerne have? Hvordan får eleverne det bragt ud? 

4. Tømning af pant flasker. Allan og Ervind skal pante 
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20/21.03 Status vedr. skolestart (O+D+B)  
- Generelt 
- 0. klasser 
- Værnemidler mv. vedr. Covid-19 

15 min - Kommet god i gang. Udskolingen havde brug for at blive mindet om hvordan vi 
går i skole nu under Covid-19. 

- 0.klasser: Det har været meget tydeligt at de ikke har været i Mini SFO. De 2 klas-
ser på Byvang har været adskilt de første uger, nu må de være mere sammen, for 
at kunne teste grupperne af inden den endelige klassedannelse. 

- Det er gået fint med opstart i 7 kl. på Kingo. 
- Værnemidler: nu får vi de værnemidler vi har brug for. Vi har fået mundbind, til 

hvis man tager på ekskursioner (både til voksne og børn) og derudover kan elever 
der benytter skolebus (alm. eller visiteret) få udleveret mundbind hos skolens se-
kretærer. 

- Bestyrelsen ønsker at ledelsen følger op på at køleskabene i klasserne gerne bru-
ges på trods af Covid-19. 

20/21.04 Forslag til nyt logo for skolen (O+D+B)  
Bilag fremsendt. 

- Præsentation 
- Bestyrelsens godkendelse 

15 min - Det var ærgerligt at der ikke blev afholdt en elevkonkurrence. 
- Bestyrelsen godkendte logoet 

20/21.05 Høring vedr. Budget 2021 (O+D+B) 
Bilag: Link nedenfor. 

- Gennemgang og debat 
- forslag til høringssvar 

https://www.frederikssund.dk/Politik/budget-og-
regnskab/budgetlaegning-2021/budgethoering-2021  
 
https://www.frederikssund.dk/service/Nyheder/2020/
august/budget-2021-i-hoering  

30 min - God debat om høringsmaterialet. Undren over at skoleområdet skal spare. 
Der udarbejdes de kommende dage et forslag til høringssvar. Dette rundsendes til 
skolebestyrelsen. Christian og Lasse bidrager med input (alle andre er velkomne 
til at bidrage). 

 

20/21.06 Principper og retningslinjer (fast punkt) (O+D+B) 
Bilag fremsendt. 

- Forslag til ny retningslinje vedr. ekskursioner 
(herunder også hytteture og lejrskoler) under 
Covid-19-perioden.  

15 min  - Besked til Jens senest mandag, hvis man har nogle indvendinger, ellers har skole-
bestyrelsen godkendt den nye retningslinje. 

20/21.07 Elev til- og afgang (O+D+B) 
- Ledelsens forslag til afrapportering 

10 min - Jens gennemgik oplægget. 
Pr. dd. har vi en tilgang i dette skoleår på 4 elever.  

https://www.frederikssund.dk/Politik/budget-og-regnskab/budgetlaegning-2021/budgethoering-2021
https://www.frederikssund.dk/Politik/budget-og-regnskab/budgetlaegning-2021/budgethoering-2021
https://www.frederikssund.dk/service/Nyheder/2020/august/budget-2021-i-hoering
https://www.frederikssund.dk/service/Nyheder/2020/august/budget-2021-i-hoering
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20/21.08 Korte orienteringer og spørgsmål (O) 
- Formand 
- Øvrige medlemmer 
- Ledelsen 

- Forsøg med MineCraft på SFO-Lindegård 

5 min - Lasse ønsker at der er en anden der skal overtage posten som formand fra nytår. 
- Kenn: ”Vi cykler i skoler”-medaljer fra Novo blev ikke uddelt selvom medarbejdere 

fra Novo (bla. Kenn) havde meldt sig til opgaven. Skolens beklager at der har væ-
ret kludder i kommunikationen mellem Novo og skolen. 

Ledelsen: 
- Pga. Covid-19 vi skal vi holde de 2 SFOer adskilt også i forbindelse med behovs-

pasning. Derfor har vi besluttet at holde behovspasning på begge afdelinger. 
- Forsøg med MineCraft på SFO-Lindegård: Der vil blive oprettet en SFOverden som 

kun er åben i SFOtid, hvor vi arbejde med hvordan passer vi på hinandens ting i 
spillene, hvordan kommunikerer vi med hinanden i spillene. Hvordan bruger vi 
rum og rum fornemmelse, og hvordan kan vi bringe virkeligheden ind i fantasien? 

- Der blev i fredags gennemført en Hackerton med overbygningseleverne på afde-
ling Kingo som afslutning på FUEL-projektet og opstarten på Makerværket. (Besty-
relsen vil blive informeret nærmere om Makerværket på et kommende møde.) 

20/21.09 Kommende møder: (O+D+B): 
-  

5 min - En drøftelse om hvordan vi får løftet de faglige resultater i udskolingen. Hvor højt 

kan vi sætte barren? Det ønskes at hæve det til landsgennemsnittet fra 6,6 til 7,1. 

2-3 møder: November - idéudveksling og plan for arbejde, december – opfølgning 

og  marts – udarbejdelse af strategi/projekt 

Elevrådet skal spørge ud om hvordan bliver eleverne dygtigere og hvordan de tror 

de kan få højere karakterer. Hvad skal der til? 

- En debat om hvordan anvender vi de digitale hjælpemidler og har vi behov for 

nogle retningslinjer? 

- Kigge på de forskellige indsatser vi har i skolen. F.eks. i forhold til elever med sær-

lige behov (ex.  Kompasserne og Vendepunktet) 

20/21.10 Evt. (O) 5 min - Cyberdagen ligger i dvale og afventer at Corona er falder til ro og tillader større 

forsamlinger. Alle inviterede aktører har vist stor interesse i at projektet bliver 

gennemført på et andet tidspunkt. 

Kommende møder: 6/10 KIN, 10/11 BYV, 8/12 LIN, 20/1 KIN, 2/3 BYV, 13/4 LIN og 1/6 KIN 


